

## Menighedsrådsmøde i Osted menighedsråd onsdag d. 14-06-2023 kl. 19,00

Vi mødes kl. 18,30



GPP er vært




Osted Menighedsråd		onsdag d.14-06-2023
Formand: Hans Høyer		
Til stede fra menighedsrådet:	HH, BLL, HBJ, GPP, HFR, PPF	
Andre:	Janni Hansen Hanne Knørr	
Afbud fra:	TDJ	

<b>Dagsorden</b>	
1) Velkomst	
2) Godkendelse af dagsorden	Der byttes om på punkt 6 a og 6 b
3) Orientering fra formanden og kontaktpersonen  a) Orientering vedr. møde med VM (HH+HBJ)	3) Graverlærling: Den mulige ansættelse af graverlærling bliver ikke aktuel. HH mangler medarbejdersamtale med Torben Larsen efter sommerferien. Janni taler med Tommy om evt. vikarhjælp.  a) VM har inviteret til møde den 26. juni kl. 16. HH og HBJ deltager.

<p>b) Møde med LM og Bisp sammen med Allerslev</p> <p>c) møde med de 4 sogne</p>	<p>b) Der er endnu ikke kommet tilbagemelding fra stiftet. Foreløbig dato er 17/8, men ikke bekræftet fra stiftet.</p> <p>c) HH var til møde sammen med de 4 menighedsformænd. Der blev foreslået en ugentlig annonce i Lejre Lokalavis med information om arrangementer og gudstjenester. Agnete fra Rorup undersøger pris. Fælles sekretær for de 4 sogne blev drøftet.</p>
<p>4) Orientering fra sognepræsten (TDJ) Afbud</p>	
<p>5) Orientering fra næstformand, - kirkeværge og kirkegårdsudvalget (HBJ)</p> <p>a) Fjernstyring af varme i kirken</p> <p>b) understrykning af tegl på tårn og våbenhus</p>	<p>a) Dette er i gang.</p> <p>b) Afventer fugtigt vejr.</p> <p>c) Der vil blive kigget på knoppen på flagstangen snarest – den sidder løs.</p>
<p>6) Økonomi / orientering fra kasserer og forretningsfører (GPP) og HCK</p> <p>a) anlægs ønsker til budget 2024</p> <p>b) budget</p>	<p>a) der søges anlæg kroner til renovering af de eksisterende bænke på kirkegården – kr. 36.200.</p> <p>b) Budget bidrag 2024 blev godkendt og afleveret med bundlinjetekst:</p> <p><b>Osted Sogns Menighedsråd, CVR-nr. 21708011, Budget 2024, Bidrag Budget afleveret d.14-06-2023 19:24</b></p>
<p>7) Orientering fra Præstegårdsudvalget</p> <p>a) Provstesyn 9/6 kort referat fra mødet</p>	<p>a) Positiv tilbagemelding fra provstesynet. En større renovering af præsteboligen forestår. Afklaring af budget udestår.</p>
<p>8) Orientering fra byggeudvalget</p> <p>a) Svar til stiftet skal udarbejdes</p>	<p>a) HH vil arbejde på svar til stiftet.</p>

<p>b) arbejdsforhold for graver i byggeperioden, ansøgning til PU om omplacering af 75.000, - kr.</p>	<p>Vedr. arbejdsforhold for graver under byggeperioden er der udarbejdet en plan</p> <p>b) HH skriver til PU primo august.</p>
<p>9) Orientering fra aktivitetsudvalget (GPP)</p> <p>a) aktivitetsmøde med de andre sogne</p> <p>b) Musikarrangementer i 2023 (HH)</p> <p>- 8/10 Fyraftenskor og Camilla i Osted kl. 16</p> <p>- 10/12 kl. 16 i Allerslev Julekoncert</p>	<p>a)Intet nyt.</p> <p>b) Musikarrangementer i 2023 (HH)</p> <p>- 8/10 Fyraftenskor og Camilla i Osted kl. 16</p> <p>- 10/12 kl. 16 i Allerslev Julekoncert</p>
<p>10) Orientering fra medarbejderrepræsentanten</p>	<p>Graver anbefaler at buskadset ved parkeringspladsen bliver fjernet.</p> <p>Dette besluttede MR.</p> <p>Graver meddelte, at EI-forbruget er reduceret væsentligt.</p> <p>Der har været brandtilsyn. Alt er OK.</p>
<p>11) Eventuel</p> <p>a) info vedr. ny præst</p>	<p>a) Vi afventer udspil fra provst og stift.</p>
<p>12) kommende møder</p> <p>1) Onsdag 16-08-2023, Vært HH</p> <p>2) Onsdag 20-09-2023, Vært BLL</p> <p>3) Onsdag 25-10-2023, Vært HBJ</p>	

4) Onsdag 22-11-2023, Vært PPF		
Hans Høyer (HH) Formand og Kontaktperson		Hjarne B. Jensen (HBJ) Næstformand og Kirkegårdsværge
Gitte P. Petersen (GPP) Kasserer		

Gitte P. Petersen (GPP) Kasserer	Børge Lundskov Larsen (BLL) 	Pernille P Fellmann (PPF) 	Henrik Frandsen (HFR) 
Torsten Dam-Jensen (TDJ) Afbud Sognepræst			